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PROTOKÓŁ NR III/2024 
z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
z dnia 20 maja 2024 r. 

 
Obrady odbyły się w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, ul. Jana 
Głogowskiego 3/5. Obrady rozpoczęły się o godz. 15.44. 

 
W sesji udział wzięli: 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1a i 1b 
do protokołu) 

2. Wiceprezydent Miasta – Artur Łakomiec 
3. Wiceprezydent Miasta – Krzysztof Kowalski 
4. Sekretarz Miasta – Anna Niedbała 
5. Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta – Armando Malesza 
 
Nieobecni radni: Przemysław Cielecki, Kamil Stelmasik. 

 

Ad I/Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – stwierdzenie 

quorum: 

 
Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Witam Państwa Radnych i wszystkich 
Państwa w ogóle witam. Otwieram trzecią nadzwyczajną sesję Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego. Witam Państwa Radnych, jak wspomniałam, witam 
Pana Prezydenta – Artura Łakomca i Pana Wiceprezydenta – Krzysztofa 
Kowalskiego, Sekretarza Miasta – Panią Annę Niedbałę oraz Przewodniczącego 
Młodzieżowej Rady Miasta – Armando Malesze, oraz wszystkich Państwa przybyłych 
na obrady dzisiejszej sesji, a także internautów, którzy obserwują nasze obrady on-
line. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że posiadamy wymagane kworum, by 
podejmować prawomocne uchwały. Proszę Państwa Radnych o zalogowanie się do 
systemu. Artur Zawadzki proszę o zalogowanie się i proszę Pawła Walesica  
o zalogowanie się do systemu. Wszyscy się już zalogowali do systemu.  
Jak zwykle na wstępie obrad każdej sesji dwie informacje. Pierwsza dotyczy ochrony 
danych osobowych, a więc w związku z rozporządzeniami Parlamentu Europejskiego 
i Rady Europy z 27 kwietnia 2016 roku o ochronie danych osobowych, informuję, że 
jeżeli podajecie Państwo swoje dane osobowe: imię, nazwisko, adres, to w związku z 
transmisją i utrwalaniem obrad sesji, te dane są ogólnodostępne. Natomiast jeżeli 
podajecie Państwo nazwiska czy adresy osób innych, trzecich, musicie mieć 
oświadczenia od tych osób, że wyrażają zgodę na publikację ich danych osobowych. 
Natomiast od radnych takie upoważnienia czy też oświadczenia nie są potrzebne. 
Jesteśmy osobami publicznymi.  
I druga informacja dotyczy tego, że obrady sesji również zgodnie z przepisami są 
nagrywane i uzupełniane o napisy dla osób niesłyszących.  Wszystkie materiały 
publikowane na stronach samorządu terytorialnego są przystosowane dla osób 
niepełnosprawnych.  
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Ad II/ Przedstawienie porządku obrad: 

 
Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Porządek obrad dzisiejszej sesji - krótki. 
Czy Państwo Radni mają uwagi do porządku obrad? Nie widzę. 
 
Radni Rady Miasta obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 
 

I. Otwarcie sesji - stwierdzenie quorum. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia przewodniczących stałych Komisji 
Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego.  

IV. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 
 

Ad III/ Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – wobec tego przystępujemy  
do realizacji punktu trzeciego porządku obrad. "Podjęcie uchwały w sprawie”: 
zatwierdzenia przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego. Przed chwilą odbyły się posiedzenia pięciu komisji Rady Miasta  
i tak: Przewodniczącym Komisji Samorządowej został wybrany radny Kamil Kutryba, 
Przewodniczącym Komisji Strategii i Rozwoju Miasta został wybrany radny Artur 
Zawadzki, Przewodniczącym Komisji Budżetu wybrany został radny Andrzej Pałka. 
Przewodniczącym Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu został Mariusz 
Łata, Przewodniczącym Komisji ds. Rodziny została wybrana radna Marta Woźnicka- 
Kuzdak. Czy Państwo Radni mają uwagi do przedłożonego projektu uchwały? Nie 
widzę. Wobec tego głosujemy projekt uchwały. Kto jest za podjęciem tej uchwały, 
naciska przycisk i podnosi rękę.  
Kto jest przeciw, naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał, naciska 
przycisk i podnosi rękę. Stwierdzam, że 16 głosami "za", przy 5 głosach 
„wstrzymujących” zostały przyjęte przewodnictwa poszczególnych komisji.  
 
Radni RM 16 głosami za, przy braku głosów przeciw i przy 5 głosach wstrzymujących 
podjęli uchwałę w sprawie zatwierdzenia przewodniczących stałych Komisji Rady 
Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik  
nr 2 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr III/9/2024 – załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę radnego Ołownię o zabranie 
głosu.  
Radny K. Ołownia – Dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca! Koleżanki, Koledzy 
Radni! Panie Prezydencie! Z przykrością musimy stwierdzić fakt lekceważenia 
naszego Klubu, Klubu Radnych Miejskich "Prawa i Sprawiedliwości", który stanowi 
1/3 składu Rady obecnej kadencji. Reprezentujemy kilka tysięcy mieszkańców 
Ostrowca Świętokrzyskiego, którzy oddali na nas swój głos. Pomimo głośno 
deklarowanej, przez Panią Przewodniczącą, podczas pierwszej uroczystej sesji – 
woli współpracy, deklarowanej nowej jakości pracy w samorządzie miejskim na rzecz 
naszego miasta, dzisiejszym wyborami przewodniczących poszczególnych komisji 
miejskich, pokazaliście Państwo Radni z Klubu "Tak! Dla Samorządu", że tak 
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naprawdę nic się nie zmieniło względem poprzedniej kadencji oprócz nazwy 
Waszego klubu. Kontynuujecie Państwo politykę monopolizowania władzy 
samorządowej,  deklarujecie się jako zwolennicy demokracji, lecz praktyka pokazuje 
coś wręcz przeciwnego. Wszyscy doskonale pamiętamy, czym wspomniany monopol 
władzy może grozić, mając w pamięci, jako przykład niesławną postać pana 
Jarosława Górczyńskiego. Cytując klasyka: Panie Prezydencie! Pani 
Przewodnicząca! Nie idźcie tą drogą. Szanujcie głosy kilku tysięcy wyborców, których 
reprezentują radni wybrani z list "Prawa i Sprawiedliwości". Dziękuję bardzo.  
Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Szanowny Panie Radny, powiem tak, że 
przewodniczący komisji organizuje prace komisji. Natomiast merytoryką zajmują się 
wszyscy radni i to, w jakim kierunku pójdzie nasze miasto, jak będziemy się rozwijać, 
będziemy wszyscy decydować tu na tej sesji. To nie jest rola samego 
przewodniczącego, a zatem nic nie ujęte zostało z Państwa, z Państwa tutaj 
decydowania o sprawach miasta, z Państwa udziału w komisji. Nic nie zostało ujęte. 
Wszyscy radni mają takie same prawa.  
Proszę Państwa, dobiega końca ta trzecia nadzwyczajna sesja Rady Miasta. Chcę 
tylko powiedzieć Państwu, że zaraz po tej sesji spotykamy się na sali numer 2 
odnośnie, będziemy wybierać wiceprzewodniczących poszczególnych komisji, tych 
pięciu, które przed chwilą wybierały przewodniczących. I chcę jeszcze Państwu 
powiedzieć, że dostaliśmy materiały już na sesję Rady Miasta na 28 maja, jednakże 
nie mamy tam jeszcze terminów komisji. Ale te terminy ukażą się jutro lub pojutrze. 
Taką otrzymałam informację. Tak, że będziemy wszyscy wiedzieć, kiedy będą 
posiedzenia komisji jutro lub pojutrze. To tyle. 
 
 

Ad IV/Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 

 
Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Zamykam trzecią nadzwyczajną sesję 
Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego.  
 
Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz. 15.50. 

 

Przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego - Irena 

Renduda-Dudek 

Protokołowały: Marta Kamińska i Magdalena Połetek 

 

 

 

 


